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Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

Vandaag lezen wij op omroep Venlo, Omroep Venlo - Duidelijkheid voor bewoners Laerbroeck: 

veertien huishoudens moeten vertrekken,  dat veertien huishoudens moeten vertrekken vanuit het 

gebied. Dit vanwege een dijk die landinwaarts wordt verlegd. Dit om de Maas meer ruimte de geven. 

Tegelijkertijd is er een brief ontvangen van de betrokken bewoners waarin toch wel duidelijk is dat er 

alweer geen afstemming is geweest met de bewoners. 

Al 7 jaar zijn diverse overheden bezig met de verkenningsfase van dit “project”. Al 7 jaar zitten de 

bewoners in onzekerheid. Er zijn al meerdere brandbrieven gestuurd naar het college met de roep om 

de belangen te behartigen. Hier is nog steeds geen gehoor aan gegeven.  

Nu, 7 jaar later, wordt er een plan doorgedrukt zonder de bewoners ook maar enige vorm van 

zekerheid en/of inspraak te bieden. De overheid geeft aan geen garanties te kunnen geven dat men 

elders in het gebied kan gaan wonen. De mogelijkheid voor taxatie voor uitkoop is de enige optie die 

geboden wordt. Maar onder welke voorwaarden? Dit is onbekend. Als betrokkenen er niet uitkomen 

zou het kunnen leiden tot een onteigeningsprocedure. Dit heeft betrekking op een 13 tal woningen. 

Geacht college, zo willen wij toch niet met onze inwoners omgaan?  

Daarnaast zijn er nog 13 woningen die kunnen blijven liggen. Deze worden nu beschermd door de 

primaire dijk. Straks liggen ze buitendijks. Ook deze bewoners krijgen geen duidelijkheid. Vragen die 

ze hebben zijn, wat gaat dit inhouden voor de waarde van mijn woning? Welk beschermingsniveau 

krijgen we? Komt ons gebied onder water te staan?  

Wederom vele vragen waarop geen duidelijkheid gegeven wordt! 

Wij hebben de volgende vragen aan het college: 

1. Waarom zijn de bewoners niet uitgenodigd voor het persmoment van de overheden waarin 

de pers werd geïnformeerd. En wellicht nog meest bijzondere, waarom moet er een onder 

embargo getekend worden zodat wederhoor niet mogelijk is?  

2. Wat heeft het college de laatste 7 jaar gedaan om de belangen van de bewoners te 

verdedigen? 

3. Kan het college haar inspanningen aantonen? Alleen doen van toezeggingen is niet 

voldoende. 

4. Waarom komt er niets terug van de zekerheden die de buurt gevraagd hebben? 

5. Wat gaat het college doen om duidelijkheid te krijgen voor de bewoners? En hoe gaat het 

college de raad op de hoogte houden. 
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